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Jézus családfája 
 
Mikor először elolvastam, nem értettem, miért választotta az egyház ezt a szentírási részt 
evangéliumnak, hiszen ez csak egy felsorolás. 
Gromon Bandi elemzéséből aztán megtudtam, hogy ez egy jól megszerkesztett családfa. „A 
nemzedékek összege tehát: Ábrahámtól Dávidig tizennégy nemzedék, Dávidtól a babiloni 
áttelepítésig tizennégy nemzedék, és a babiloni áttelepítéstől Krisztusig tizennégy 
nemzedék.” Máté a zsidóknak írta az evangéliumát, ezért volt szüksége arra, hogy igazolja, 
Jézus valóban Ábrahám és Dávid családjából származik. 
A kor emberének szüksége volt erre az igazolásra, számunkra nincs jelentősége Jézus fizikai 
családfájának ahhoz, hogy kezünkbe vegyük az Evangéliumot. 
Ma is divat a családfakutatás, de ez remélem csak kíváncsiság, nem önigazolás. Mennyei 
Atyánk számára sem az a fontos, hogy honnan jöttünk, hanem hogy mivé leszünk.  
Nem vagyunk tökéletesek: Egy új gyerek az osztályban, egy új munkatárs…, aki kicsit más, 
mint mi. Az első kimondott vagy kimondatlan kérdés: „Hát te ki vagy?” Ez általában csak 
érdeklődés, de néha vegyül bele egy kis előítélet is. Jézus a szeretetet hirdette nekünk.  Ez a 
karácsony előtti egy hét elég, hogy megvizsgáljuk a gondolkodásunkat és csökkentsük az 
előítéleteinket egymással, és a körülöttünk élőkkel szemben is. 
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